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KLASA: 023-01/21-01/6 

URBROJ: 2125/20-07-21-02 

Novalja, 05. studenog 2021. 

 

PREDMET: Školski odbor 2021. 

 - zapisnik (prijedlog) - 

 

Z A P I S N I K 

 

S 3. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA OŠ A.G. MATOŠA NOVALJA 

 

održane 04. studenog 2021. u Novalji, u zgradi matične škole, u prostoriji zbornice, s početkom u 18:00 

sati. 

 

Prisutni članovi: 

1. Ivana Kurilić, zamjenica predsjednika Školskog odbora, predstavnica Osnivača, 

2. Dejan Tauzer, učitelj informatike, predstavnik Učiteljskog vijeća 

3. Ana Vidas, pedagoginja, predstavnica Učiteljskog vijeća 

4. Kristina Šegota, učiteljica matematike, predstavnica Radničkog vijeća 

5. Marija Vidušin, predstavnica Osnivača 

6. Ante Dabo, predstavnik Osnivača. 

 

Odsutni članovi: 

1. Ankica Peranić, predstavnica Vijeća roditelja. 

 

Ostali: 

1. Aleksij Škunca – ravnatelj, 

2. Darko Peranić – tajnik. 

 

Na početku sjednice ravnatelj obavještava da je Arijana Cimperman, sindikalna povjerenica u svojstvu 

Radničkog vijeća opravdala izostanak. 

 

Zbog ostavke predsjednika Školskog odbora sjednicom predsjedava zamjenica predsjednika Ivana 

Kurilić, otvara sjednicu, pozdravlja sve nazočne, utvrđuje da je istoj nazočno 6 od ukupno 7 članova, 

čime postoji kvorum za pravovaljani rad te predlaže sljedeći 

 

DNEVNI RED: 

1. Verifikacija zapisnika s 2. sjednice; 

2. Izbor predsjednika i zamjenika predsjednika Školskog odbora; 

3. Donošenje odluke o jednostavnoj nabavi lož ulja 2021.; 

4. Donošenje odluke o jednostavnoj nabavi projektne dokumentacije za rekonstrukciju, dogradnju 

i nadogradnju kuhinje, blagovaonice, popratnih prostorija te višenamjenske prostorije za 

cjelodnevni boravak u sklopu izmjena i dopuna Građevinske dozvole; 

5. Tekuće informacije. 

 

• nije bilo pitanja i dopuna, niti dodane rasprave o dnevnom redu. 

 

Ad 1. Verifikacija zapisnika s 2. sjednice 

 

Predsjedavajuća obavještava članove Školskog odbora da su Zapisnik s 2. sjednice dobili u prilogu uz 

poziv na ovu sjednicu, potom pita članove imaju li kakvih pitanja ili prigovora. 
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Predstavnik Učiteljskog vijeća Dejan Tauzer predlaže dopunu zapisnika i to točke 2. dnevnog reda, na 

drugoj stranici zapisnika, drugi odlomak rasprave, zadnja rečenica u odlomku, nakon riječi stav traži da 

se dodaju riječi „da do promjene smjenskog rada ne dođe prije završetka 2020./2021. školske godine“. 

Ostali nisu imali prigovore na zapisnik. 

Predsjedavajuća je dala prijedlog Dejana Tauzera na glasovanje: 

 

• prijedlog je usvojen jednoglasno. 

• Zapisnik s 2. sjednice Školskog odbora održane 06. listopada 2021. 

je verificiran. 

 

Ad 2. Izbor predsjednika i zamjenika predsjednika Školskog odbora 

 

Predsjedavajuća objašnjava da je povod ovoj točki dnevnog reda iznenadna ostavka koju je dao 

dosadašnji predsjednik Školskog odbora Dejan Tauzer na prošloj sjednici. Kao zamjenica predsjednika 

Školskog odbora, ona trenutno predsjedava sjednici, no rekla je da to ne može raditi jer ima puno 

obaveza na svom radnom mjestu, uz to je i predsjednica Upravnog vijeća Dječjeg vrtića „Carić“. 

Predlaže da se za predsjednika imenuje osoba iz redova zaposlenika Škole zbog lakše komunikacije, 

potpisivanja i ostalih praktičnih razloga, te potom predlaže da to bude pedagoginja Ana Vidas, 

predstavnica Učiteljskog vijeća. 

Ana Vidas se zahvalila na prijedlogu, ali je rekla da nije u mogućnosti prihvatiti kandidaturu za 

predsjednicu Školskog odbora, jer ima previše obaveza koje u zadnje vrijeme ne stiže i kojima bi se 

voljela posvetiti, a to su djeca. 

Ivana Kurilić je ponovila da ona ne može biti predsjednica Školskog odbora zbog ostalih svojih obaveza 

koje ima te je postavila za primjer koliko je tajnik izgubio vremena dok ju je uspio kontaktirati da potpiše 

samo poziv za sjednicu. 

Marija Vidušin, predstavnica Osnivača također smatra da bi predsjednik trebao biti netko iz Škole zbog 

praktičnih razloga. 

Ravnatelj je pojasnio da je uloga predsjednika Školskog odbora biti primus ineter pares, te da se svodi 

na to da potpisuje odluke koje donosi Školski odbor, te da saziva i vodi sjednice, odnosno da to nije 

nešto čega se treba plašiti. Pitao je Kristinu Šegota, predstavnicu Radničkog vijeća bi li ona bila 

predsjednica. Kristina Šegota se zahvalila, ali je odbila biti predsjednica jer kaže da si ne želi priuštiti 

ono što je Dejan Tauzer prolazio u zadnje vrijeme, te da ona nije pravnik i da bi bilo bolje da netko iz 

Grada bude na čelu Školskog odbora jer bi tada možda došlo do balansiranja i smirivanja situacije. 

Dejan Tauzer je predložio da predsjednica bude Marija Vidušin jer je ona i sama radila u školi te se 

može reći da dolazi iz sustava. Marija Vidušin se zahvalila na prijedlogu, ali ga je odbila. Rekla je da bi 

aktivnosti članova Školskog odbora imenovanih od strane Osnivača mogli smiriti situaciju do koje je 

došlo, ali da su oni često na putu ili odsutni te da ne bi bilo dobro iz praktičnih razloga da netko od njih 

bude predsjednik. Predložila je da to ponovno bude Dejan Tauzer, nakon što su se stvari slegnule i nakon 

što je prespavao od prošle sjednice, a ostali članovi će mu biti podrška. Dejan Tauzer se zahvalio i rekao 

da on to više ne želi biti. 

Ana Vidas je ponovno dala prijedlog da predsjednica bude Marija Vidušin, sugerirala joj je da uvijek 

može dati ostavku ako ne bude mogla kvalitetno obavljati dužnost, ali ju nije uspjela nagovoriti. Za sebe 

je rekla da je dovoljno iscrpljena poslom i da je stavila po strani neke stvari kao što su djeca, i da ne želi 

umjesto toga paziti da li je precizno izrekla neku riječ kao npr. vijeće radnika ili radničko vijeće. 

Upitan je potom i Ante Dabo, predstavnik Osnivača da bude predsjednikom Školskog odbora, ali se 

zahvalio na prijedlogu i rekao da ne bi mogao obnašati dužnost obzirom na to koliko puta dnevno ga 

nema u uredu i koliko vremena provodi na terenima i raznim projektima. 

Ravnatelj je potom rekao da nije na njemu da predlaže tko će biti predsjednik Školskog odbora, ali 

smatra da bi Ivan Kurilić bila dobra predsjednica i da dobro vodi sjednice. Ivana Kurilić se naposljetku 

složila s prijedlogom. Uslijedilo je glasovanje: 

 

• Ivana Kurilić jednoglasno je izabrana za predsjednicu Školskog odbora. 

 

Nakon toga je ponuđeno Ani Vidas da bude zamjenica predsjednice Školskog odbora te se ona složila s 

prijedlogom. Uslijedilo je glasovanje: 



Stranica 3 od 4 

 

 

• Ana Vidas jednoglasno je izabrana za zamjenicu predsjednice Školskog odbora. 

 

Ad 3. Donošenje odluke o jednostavnoj nabavi lož ulja 2021. 

 

Za izvjestitelja ove točke dnevnog reda predložen je tajnik i član Povjerenstva za jednostavnu nabavu 

Darko Peranić. Izvijestio je prisutne da su uz poziv na sjednicu dobili i zapisnik Povjerenstva, ponudu 

INA-e te kuvertu u kojoj je poslana ponuda, a da nisu dobili Odluku o pokretanju postupka te pozive 

koji su poslani gospodarskim subjektima. Rekao je da su pozivi slani trima gospodarskim subjektima, 

INA d.d., TIFON d.o.o. i VELIS d.o.o. kojemu je dostava uspjela tek naknadno putem emaila. Škola je 

dobila samo jednu ponudu, od INA-e, ponuda je poslana preporučenom pošiljkom, a broj pošiljke se 

nalazi na kuverti i u zapisniku te ga se može provjeriti. Izvijestio je da je ponuda valjana jer je unutar 

procijenjene vrijednosti nabave. Rekao je da prilikom nabave lož ulja cijenu određuje tržište naftnih 

derivata, što je u skladu s posebnim Zakonom o tržištu nafte i naftnih derivata, a da je nadoplata od 

0,130 kn/lit fiksna i nepromjenjiva. U skladu s time predloženo je da se prihvati ponuda INA-e. 

Riječ potom dobiva ravnatelj te kaže da se natječaj pokreće krajem kalendarske godine jer se treba pratiti 

Financijski plan Škole, te biti usklađen s Osnivačem. Rekao je da je potkraj 2020. godine u dva navrata 

naručeno po 10.000 litara te da je to bilo dovoljno za grijanje sve do jeseni. Rekao je da Škola na vrijeme 

vodi računa o potrebama za grijanje, ali da se ove godine planira iskoristiti samo oko 10.000 litara, i da 

zbog toga nije ranije pokrenuta procedura nabave. Rekao je da se uvijek poziv mora uputiti na barem tri 

gospodarska subjekta, i da se javila samo INA. Spomenuo je još da se u Županiji mijenjao proračun 

nakon izbora, da su do sada bile tri izmjene i da se očekuje još jedna izmjena u prosincu. 

 

Nakon ovog, predsjednica Školskog odbora je otvorila raspravu i pitala javlja li se tko za riječ. 

 

Za raspravu se nitko nije javio te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje prijedlog da se 

prihvati ponuda INA-e d.d. br. 50001106-3614/21 od 19. listopada 2021.: 

 

• Školski odbor je sa 6 glasova „ZA“  prihvatio ponudu. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt. 

 

Ad 4. Donošenje odluke o jednostavnoj nabavi projektne dokumentacije za rekonstrukciju, dogradnju 

i nadogradnju kuhinje, blagovaonice, popratnih prostorija te višenamjenske prostorije za cjelodnevni 

boravak u sklopu izmjena i dopuna Građevinske dozvole 

 

Za izvjestitelja ove točke dnevnog reda predložen je tajnik i član Povjerenstva za jednostavnu nabavu 

Darko Peranić. Izvijestio je prisutne da je odluka o pokretanju postupka jednostavne nabave donesena 

15. listopada 2021., da je istog dana 15. listopada 2021. upućen poziv na davanje ponude trima 

gospodarskim subjektima, da su pristigle dvije ponude u zatvorenim omotnicama, da je ponuda od 

DONAT-a d.o.o. zaprimljena 20. listopada 2021., a od SIRIUS-a ZADAR d.o.o. da je zaprimljena 21. 

listopada 2021., da se Povjerenstvo sastalo 26. listopada 2021. i otvorilo ponude, o čemu je sastavljen 

zapisnik koji je dostavljen uz poziv, da je ponuda SIRIUS-a za 7.000 kuna bez PDV-a jeftinija od ponude 

DONAT-a, da je kriterij za odabir ponude bio najniža cijena te se predlaže da Školski odbor prihvati 

jeftiniju ponudu. 

Riječ potom dobiva ravnatelj kao drugi predloženi izvjestitelj ove točke dnevnog reda te objašnjava da 

je Škola dobila građevinsku dozvolu još u rujnu 2020., ali da je u razgovoru s ministrom zaključeno da 

treba osigurati uvjete za cjelodnevni boravak učenika jer je to trend u Europskoj Uniji, odnosno da i 

Ministarstvo to protežira. S time u vezi, zaključeno je da bi se središnji hodnik proširio te bi se dogradila 

kuhinja te prostori za blagovaonicu i cjelodnevni boravak. Rekao je da su sredstva za ovaj projekt bila 

osigurana I. izmjenama i dopunama županijskog proračuna u visini od 190.000 kuna, i njima se planiralo 

izmijeniti građevinska dozvola tako što bi se središnji dio nadogradio, ali je taj projekt sada napušten te 

se ostalo pri prvotnom projektu, odnosno da se ide u manji zahvat dogradnje kuhinje i spomenutih 

prostorija. Ponovio je da Europska Unija i Ministarstvo protežiraju dogradnju školskih objekata tako da 

učenici imaju mogućnost cjelodnevnog boravka, odnosno da se netko o njima brine i nakon što završi 

nastava. Rekao je i da se zbog iznosa koji će se utrošiti morala pokrenuti procedura jednostavne nabave. 
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Nakon ovog, predsjednica Školskog odbora je otvorila raspravu i pitala javlja li se tko za riječ. 

 

Za riječ se javio Dejan Tauzer te je pohvalio ovu inicijativu ali se zapitao kako će se odvijati 

komunikacija, odnosno kako će se prolaziti između novog krila zgrade i sredašnjeg dijela gdje se planira 

dograditi kuhinja i blagovaonica. Zabrinuo se da bi jurnjava učenika na užinu mogla ometati ostale 

učenike koji su u tom trenutku na nastavi. Ravnatelj mu je odgovorio da se u središnjem dijelu nalazi 

prostorija za cjelodnevni boravak, a da bi topli obrok za učenike išao kasnije, nakon nastave, odnosno 

da novo krilo zgrade ima svoju čajnu kuhinju, te da se o svemu tome vodilo računa. 

 

Za raspravu se nitko nije javio te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje prijedlog da se 

prihvati ponuda SIRIUS ZADAR d.o.o. oznake 18/2021 od 19. listopada 2021.: 

 

• Školski odbor je sa 6 glasova „ZA“  prihvatio ponudu. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt. 

 

Ad 5. Tekuće informacije 

 

Riječ dobiva ravnatelj te izvješćuje da će se nastava ovaj tjedan u četvrtak i petak odvijati online za 

razliku od nekih drugih škola koji će imati nastavu uživo, rekao je da se danas promišlja na koji će se 

način nastava odvijati idućeg tjedna, da se on danas našao s Ivanom Peranićem, načelnikom Stožera 

civilne zaštite Grada Novalje i sa Zoranom Vidasom, ravnateljem Doma zdravlja Novalja, da su 

zaključili da je situacija trenutno povoljna, da je svega jedan učenik pozitivan i da je jedan učenik u 

izolaciji zbog kontakta s tim učenikom, ali da nije donesena mjera koja bi imala za posljedicu da neki 

razredni odjel mora preći na online nastavu. Rekao je da se čuo s Jasnom Orešković Brkljačić te je 

neslužbeno doznao da bi se odlučivanje moglo spustiti na razinu lokalnih stožera i škola. Rekao je da se 

čuo i sa Željanom Gligora te da na području Općine Kolan nema učenika ili učitelja koji su pozitivni na 

korona virus. Rekao je da kako stvari sada stoje, da se predlaže da se od ponedjeljka krene s nastavom 

uživo za sve razredne odjele i učenike. Izvijestio je i da je u Gospiću dosta teška situacija, da su oni već 

u listopadu morali preći na online nastavu, ali da oni imaju drugog osnivača – Grad Gospić. Rekao je 

da je najbolje izvoditi nastavu po modelu „A“, a da je online nastava nužno zlo. 

Riječ je potom dobila zamjenica predsjednice te je predložila da bi možda bilo dobro da se donese odluka 

da učenici od 5. do 8. razreda nose maske naredni tjedan i u razredu. Rekla je da do sada nije bilo 

transmisije virusa između učenika u razredu, ali smatra da ova mala žrtva nije tako teška jer bi se tako 

što dulje moglo biti u školama, odnosno predlaže da se u suradnji sa stožerima donese ova mjera. Rekla 

je da su učenici imali praznike, da 5 dana nisu bili u školi, da je veliki broj njih putovao i da su se vratili 

od tko zna gdje i imali razne kontakte. 

Ravnatelj je rekao da je to dobar prijedlog, da ga treba prihvatiti, da se njime daje jasna poruka o 

ozbiljnosti situacije. Rekao je da možda ne treba istrčavati jer da sutra zasjeda Nacionalni stožer, no da 

bi svejedno naredni tjedan trebalo nositi maske i u razredima, naročito stoga što je unutar razreda 

distanca na granici. 

Kristina Šegota je rekla da u autobusima učenici uglavnom ne nose maske, da ih vozač upozorava, ali 

da oni kasnije skinu maske. Zamjenica predsjednice je na to dodala da je bila jedna situacija gdje su 

učenici iz autobusa morali u izolaciju jer se sumnjalo da je jedan pozitivan, ali da je to na kraju bila 

lažna uzbuna te su nakon toga nastavili pohađati nastavu. 

Ravnatelj je rekao da će se sada situacija morati pratiti iz tjedna u tjedan. 

 

Za raspravu se više nitko nije javljao te je predsjednica Školskog odbora zaključila sjednicu. 

 

Sjednica je završena u 18:42 sati. 

 

ZAPISNIČAR  ZAMJENICA PREDSJEDNIKA 

ŠKOLSKOG ODBORA 

 

Darko Peranić 
 

 

Ivana Kurilić 

 


